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Z Á P I S   č. 13/2020 

ze zasedání  zastupitelstva města  dne 16. 9. 2020 
 

 

 

Přítomni:     Ing. P. Bartoš, MBA,   Vladimír Douša, prof. Ing. J. Šantrůček, CSc.,         

                    Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Pelešková, Ing. P. Kosík, 

                    doc. Ing. V. Penížek, Ph.D.,  O. Mračková,  L. Reichel,  Ing. R. Šebl, 

                    JUDr. J. Márová, PhDr. P. Schönfeld, I. Ptáčková,  

 

Omluveni:  Ing. M. Coufal, Bc. J. Sochor,    

 

Nepřítomni: 

 

Zapisovatel:    Ing. Roman Dědič 

 

 

Zahájení   
 

Zasedání zastupitelstva města zahájil starosta v 18.00 hodin. Přivítal přítomné a konstatoval, že 

je přítomno 13  členů zastupitelstva.  
 

Slib zastupitele 

 
Dne 31. 8. 2020 podal písemnou rezignaci zastupitel Ing. Vladimír Urbánek. 

 

Starosta města v souladu se zákonem č. 491/2001Sb ve znění pozdějších předpisů předal 

osvědčení o vzniku mandátu zastupitele města Libčice nad Vltavou Vladimíru Doušovi, který 

kandidaturu přijal.  

 
Starosta v souladu s § 69 odst. 2 zákona o obcích vyzval nového člena zastupitelstva pana  

Pana Vladimíra Doušu ke složení slibu. Starosta upozornil, že je potřeba složit slib bez 

výhrad. 

 

Složení slibu proběhlo tak, že předsedající přečetl slib stanovený v § 69 odst. 2 zákona o 

obcích „Slibuji věrnost České republice. Slibuji na svou čest a svědomí, že svoji funkci budu 

vykonávat svědomitě, v zájmu města a jeho občanů a řídit se Ústavou  České republiky.“ a 

vyzval ke složení slibu . Vladimír Douša řekl, ano a slib potvrdil svým podpisem. 

Ing. Pelešková se dotázala, zda neměl p.Douša pronést „slibuji“. Starosta odpověděl, že ne. 

 

Pan Vladimír Douša složil slib bez výhrad 
 

Zastupitelstvo města děkuje Ing. Vladimíru Urbánkovi za dlouholetou práci pro město a 

přeje dobré zdraví do dalších let. 
 

 

 

Volba pracovních orgánů 
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Starosta navrhl následující složení pracovních orgánů: 

 

zapisovatel:  Ing. Roman Dědič 

 

návrhová komise:   

 

Starosta navrhl: O. Mračková, Ing. P. Kosík 

 

Ing. P. Pelešková navrhla: JUDr. J. Márová 

 

 

Hlasování: 

 

pro            13           Ing. P. Bartoš, MBA, doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   prof. Ing. J. Šantrůček, CSc., Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík,  

                                   O. Mračková, L. Reichel, Vladimír Douša, 

                                   Ing. P. Pelešková,  I. Ptáčková, 

                                   JUDr. J. Márová, PhDr. P. Schönfeld, Ing. R. Šebl,  

proti            0                                    

 

zdržel se      0    

 

Návrh byl přijat 

 

 

 

Ověřovatelé zápisu:      

 

Starosta navrhl: L. Reichel, Ing. Z. Bělohradská 

 

Ing. P. Pelešková navrhla: I. Ptáčková 

 

 

 

Hlasování: 

 

pro            13           Ing. P. Bartoš, MBA, doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   prof. Ing. J. Šantrůček, CSc., Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík,  

                                   O. Mračková, L. Reichel, Vladimír Douša, 

                                   Ing. P. Pelešková,  I. Ptáčková, 

                                   JUDr. J. Márová, PhDr. P. Schönfeld, Ing. R. Šebl,  

 

proti                0                                 

 

zdržel se         0 

 

Návrh byl přijat 

 

Volba pracovních orgánů byla schválena. 
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Připomínky k zápisu č. 12/2020  
 

Starosta konstatoval, že nikdo nepodal ve lhůtě stanovené jednacím řádem žádné připomínky. 

 

Zápis ze ZM č. 12/2020 je schválen. 
 

 

 

 

 

Návrh programu jednání: 
 

1. Čerpání rozpočtu za II. pololetí 2020  

2. Přijetí dotací 

3. Rozpočtové opatření č. 3-2020 

4. Řád veřejného pohřebiště 

5. Žádost L o odkup části pozemku města 

6. Architektonická soutěž 

7. Koupě pozemků od římskokatolické církve 

8. Zpráva finančního výboru, volba člena výboru 

9. Zpráva kontrolního výboru 

10. Zpráva výboru rozvoje města 

11. Zpráva místostarosty o dotacích 

12. Různé 

 

 

Doplnění programu jednání: Nikdo v řádném termínu nepodal návrh na doplnění programu 

jednání. 

 

Ing. P. Pelešková navrhla stáhnout bod Architektonická soutěž z programu jednání. Svůj 

návrh odůvodnila skutečností, že v zadání arch.soutěže nejsou dodrženy dohody, které byly 

předjednány na pracovním jednání zastupitelstva. Zároveň členové výběrové komise nyní 

zasílají své připomínky k zadání a je zřejmé, že zadání nemá definitivní podobu. Současně 

připomněla, že by na zadání soutěže měla panovat maximální možná shoda, což několikrát 

konstatoval i organizátor soutěže Ing.arch.Kovačevič ze společnosti Moba. 

 

Ing. R. Šebl navrhl zařadit bod Základní škola Libčice nad Vltavou viz příloha,  s tím, že 

návrh na zařazení bodu na jednání byl na přímo zaslán všem zastupitelům a byl zaslán i 

prostřednictvím datové schránky. Návrh obsahuje tři návrhy usnesení i odůvodnění. Dále 

sdělil, že je zarážející, že bod týkající se ZŠ Libčice není v současné situaci školy zařazen na 

programu jednání. 

 

 

Hlasování o stažení bodu č.6 architektonická soutěž: 

 

 

pro                5           Ing. P. Pelešková,  I. Ptáčková, JUDr. J. Márová, PhDr. P. Schönfeld,   

                                   Ing. R. Šebl,                 
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proti               8           Ing. P. Bartoš, MBA, doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   prof. Ing. J. Šantrůček, CSc., Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík,  

                                   O. Mračková, L. Reichel, Vladimír Douša, 

   

 

 

zdržel se         0 

 

Návrh nebyl přijat 

 

 

Hlasování o zařazení bodu základní škola Libčice nad Vltavou: 

 

 

pro                5           Ing. P. Pelešková,  I. Ptáčková, JUDr. J. Márová, PhDr. P. Schönfeld,   

                                   Ing. R. Šebl,                 

 

 

proti               8           Ing. P. Bartoš, MBA, doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   prof. Ing. J. Šantrůček, CSc., Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík,  

                                   O. Mračková, L. Reichel, Vladimír Douša, 

 

zdržel se         0 

 

Návrh nebyl přijat 

 

 

 

Hlasování o původním programu jednání: 

 

pro                8           Ing. P. Bartoš, MBA, doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   prof. Ing. J. Šantrůček, CSc., Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík,  

                                   O. Mračková, L. Reichel, Vladimír Douša, 

 

proti               5          Ing. P. Pelešková,  I. Ptáčková, JUDr. J. Márová, PhDr. P. Schönfeld,   

                                   Ing. R. Šebl,                 

 

zdržel se         0 

 

Návrh byl přijat 

 

Program jednání byl schválen. 

 

Poté se ještě PhDr.Schönfeld dotázal zastupitelů, kteří hlasovali proti zařazení bodu Základní 

škola na program jednání, zda si myslí, že se aktuální záležitosti kolem školy dají odbýt 

zmínkou v úvodníku Libčických novin. Zda je to vše, co bude veřejnosti a zejména rodičům, 

kteří byli na posledním zastupitelstvu, o výběrovém řízení na ředitele školy sděleno? 
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Ing. Penížek sdělil, že bude v Libčických novinách zveřejněn článek v tomuto tématu, dále 

uvedl, že měl být požadavek na zařazení do programu jednání zaslán podle jednacího řádu 

zastupitelstva k projednání radou města. 

 

Vedení zasedání zastupitelstva od starosty převzal místostarosta Penížek. 

 

Bod č. 1. Čerpání rozpočtu za I. pololetí 2020  
 
Usnesení rady města č. 10/16-2020: 

 

Usnesení: Rada města doporučuje zastupitelstvu města vzít na vědomí čerpání rozpočtu města 

za I. pololetí  2020 s celkovými výdaji ve výši  18 231 183,- Kč a celkovými příjmy ve výši 

74 272 910,-Kč včetně zapojení zůstatku roku 2019. 

 

Starosta předkládá čerpání rozpočtu města za I pololetí 2020. 

 
Usnesení č. 1/13-2020 z 13. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou konaného 

dne 16. 9. 2020 
 

Zastupitelstvo města bere na vědomí čerpání rozpočtu města za I. pololetí  2020 s celkovými 

výdaji ve výši  18 231 183,- Kč a celkovými příjmy ve výši 74 272 910,-Kč včetně zapojení 

zůstatku roku 2019. 

 

 
Hlasování: 

 

pro                8           Ing. P. Bartoš, MBA, doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   prof. Ing. J. Šantrůček, CSc., Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík,  

                                   O. Mračková, L. Reichel, Vladimír Douša, 

                                   

proti                0                                 

 

zdržel se          5         Ing. P. Pelešková,  I. Ptáčková, 

                                   JUDr. J. Márová, PhDr. P. Schönfeld, Ing. R. Šebl,  

 

 
Toto usnesení bylo přijato. 

 

 

 

Bod č. 2. Přijetí dotací 
 
Usnesení rady města č. 8/16-2020: 

 

Usnesení: Rada města doporučuje zastupitelstvu města souhlasit s přijetím dotací od MPSV 

na odměny pro pečovatelskou službu  ve výši 80 837,- Kč,  dotaci od MPSV pro ZŠ na obědy 

ve výši 37 469,-Kč, dotaci na volby od MF ve výši 141 000,-Kč a jednorázovým neúčelovým 

příspěvkem ze státního rozpočtu ve výši 4 322 500,-Kč. 
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Město obdrželo dotaci od MPSV na odměny pro pečovatelskou službu  ve výši 80 837,-- Kč,  

dotaci od MPSV pro ZŠ na obědy ve výši 37 469,-Kč, dotaci na volby od MF ve výši 

141 000,-Kč. Město obdrželo jednorázový neúčelový příspěvek ze státního rozpočtu ve výši 

4 322 500,-Kč. 

 
Usnesení č. 2/13-2020 z 13. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou konaného 

dne 16. 9. 2020 
 

Zastupitelstvo města souhlasí s přijetím dotace od MPSV na odměny pro pečovatelskou 

službu  ve výši 80 837,- Kč,  dotace od MPSV pro ZŠ na obědy ve výši 37 469,-Kč, dotace na 

volby od MF ve výši 141 000,-Kč. 

 

Hlasování: 

 

pro            13           Ing. P. Bartoš, MBA, doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   prof. Ing. J. Šantrůček, CSc., Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík,  

                                   O. Mračková, L. Reichel, Vladimír Douša, 

                                   Ing. P. Pelešková,  I. Ptáčková, 

                                   JUDr. J. Márová, PhDr. P. Schönfeld, Ing. R. Šebl,  

 

 

proti                0                                 

 

zdržel se         0 

 
Toto usnesení bylo přijato. 

 

 

Bod č. 3. Rozpočtové opatření č. 3-2020 
 
Usnesení rady města č. 9/16-2020: 

 

Usnesení: Rada města doporučuje zastupitelstvu města schválit rozpočtové opatření  

č. 3/2020 města Libčice nad Vltavou s celkovými výdaji ve výši 102 901 300,-- Kč a celkovými 

příjmy ve výši 102 901 300,-- Kč. 

 

Rada města projednala rozpočtové opatření č.  3/2020. 

 
Diskuse: 
Ptáčková  se dotázala na položku 3421 dětská hřiště, dále na náplavku, která nebude letos 

realizována. 

Ing. R. Šebl informoval o poruše motoru hasičského člunu a navrhl zařadit  částku 300 000,- 

Kč na nový motor a přívěs. 

Zastupitelé se shodli na několika úpravách předloženého návrhu.  

Ing. Bělohradská informovala, že finanční výbor projednal návrhy na úpravy rozpočtu a 

doporučil snížit položku 3421 na zasíťování pozemků u koupaliště z 1 mil. Kč. na500 tis. Kč, 

navýšení položky 5612 o 300 tis. Kč, revitalizace náplavky snížit o 500 tis. Kč. Finanční 

výbor se neshodl na vypuštění položky demolice  domů na náměstí z 600 tis. , u níž hlasování 
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skončilo nerozhodně, položka se určitě nestihne v tomto roce zrealizovat, ale rozhodnutí se 

ponechává na zastupitelstvu.  

Ing. Šebl informoval o akutní potřebě JSDH Libčice pořídit nový motor pro člun, protože se 

porouchal a běží v nouzovém režimu. Nezbytné navýšení rozpočtu je 200 tis. Kč. Ing. 

Pelešková doplnila, že je vhodné pořídit současně i přívěs pro člun za osobní automobil, o 

který žádali a celkové zvýšení položky 5512 navrhla o 300 tis. Kč. 

 

Změny v rozpisu rozpočtového opatření se projeví v níže uvedených položkách: 

2321 zasíťování pozemků u koupaliště snížení o 500 tis. Kč  na 500 tis. Kč 

3421 revitalizace náplavky   snížení o 500 tis. Kč  na        0,- Kč 

3613 demolice domů na náměstí  snížení o 600 tis. Kč   na        0,- Kč 

5512 JSDH Libčice    zvýšení o 300 tis.Kč  na 757tis. Kč 

které a budou zapracovány do tabulky výdajů. 

 

Usnesení č. 3/13-2020 z 13. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou konaného 

dne 16. 9. 2020 
 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 3/2020 města Libčice nad Vltavou 

s celkovými výdaji ve výši 102 901 300,-- Kč a celkovými příjmy ve výši 102 901 300,-- Kč a 

s příslušnými úpravami, které budou uvedeny v zápisu. 

 

Hlasování: 

 

pro            13          Ing. P. Bartoš, MBA, doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   prof. Ing. J. Šantrůček, CSc., Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík,  

                                   O. Mračková, L. Reichel, Vladimír Douša, 

                                   Ing. P. Pelešková,  I. Ptáčková, 

                                   JUDr. J. Márová, PhDr. P. Schönfeld, Ing. R. Šebl,  

 

 

proti                0                                 

 

zdržel se         0 

 
Toto usnesení bylo přijato. 

 

 

Bod č. 4. Řád veřejného pohřebiště 
 
Usnesení rady města č. 4/16-2020: 

 

Usnesení: Rada města doporučuje zastupitelstvu města schválit řád veřejného pohřebiště 

2020. 

 

V souvislosti s novou legislativou je zpracován nový řád veřejného pohřebiště, který je již 

odsouhlasen krajským úřadem. 

 

 

Diskuse: 
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JUDr. J. Márová upozornila na článek 3 odst. 1 písm.d) , které neodpovídají skutečnému 

vybavení hřbitova. 

 

 

Usnesení č. 4/13-2020 z 13. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou konaného 

dne 16. 9. 2020 

 
Zastupitelstvo města schvaluje řád veřejného pohřebiště 2020 s příslušnými úpravami: 

přidáním sousloví pokud existují v bodě 3 odst. 1 písm. d. 

 
Hlasování: 

 

pro            13           Ing. P. Bartoš, MBA, doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   prof. Ing. J. Šantrůček, CSc., Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík,  

                                   O. Mračková, L. Reichel, Vladimír Douša, 

                                   Ing. P. Pelešková,  I. Ptáčková, 

                                   JUDr. J. Márová, PhDr. P. Schönfeld, Ing. R. Šebl,  

 

 

proti                0                                 

 

zdržel se         0 

 
Toto usnesení bylo přijato. 

 

 

Bod č. 5. Žádost L o odkup části pozemku města 
 

Usnesení rady města č. 6/16-2020: 

 

Usnesení: Rada města nedoporučuje zastupitelstvu města souhlasit s odprodejem části 

pozemku města parc. č. 144/1 a 143/1, vše v k.ú. Letky o celkové výměře 5 m2 žádnému 

z žadatelů a pozemek vzhledem k umístění mnoha sítí ponechat jako veřejný v majetku města. 

 

L žádá o odprodej části pozemku města parc. č. 144/1 a 143/1, vše v k.ú. Letky o celkové 

výměře 5 m2, který sousedí s jejím pozemkem parc.č. 143/2 v k.ú. Letky. Důvodem je 

plánovaná stavba zděné garáže. 

Záměr byl zveřejněn na úřední desce města a o odprodej se přihlásilo se dalších 5 

spolumajitelů domu č.p. 822, kteří svoji žádost zdůvodňují potřebou zachování pokojného 

stavu, neboť pod pozemkem se nachází přívod elektrické energie k celému domu, rozvod 

internetu, rozvaděč elektřiny pro celý dům, optické kabely místního internetu. 

Město má v tomto sektoru dešťovou kanalizaci a veřejné osvětlení.  

 
Usnesení č. 5/13-2020 z 13. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou konaného 

dne 16. 9. 2020 
 

Zastupitelstvo města nesouhlasí s odprodejem části pozemku města parc. č. 144/1 a 143/1, vše 

v k.ú. Letky o celkové výměře 5 m2 žádnému z žadatelů a pozemek vzhledem k umístění 

mnoha sítí ponechá jako veřejný v majetku města. 
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Hlasování: 

 

pro              7              doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   prof. Ing. J. Šantrůček, CSc., Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík,  

                                   O. Mračková, L. Reichel, Vladimír Douša, 

 

proti              0                                 

 

zdržel se        6           Ing. P. Bartoš, MBA,  Ing. P. Pelešková,  I. Ptáčková, 

                                   JUDr. J. Márová, PhDr. P. Schönfeld, Ing. R. Šebl,  

 

 
Toto usnesení nebylo přijato. 

 

 

 

Bod č. 6. Architektonická soutěž 

 
Usnesení rady města č. 13/16-2020: 

 

Usnesení: Rada města projednala návrh zadání a soutěžní podmínky architektonické soutěže 

TŘI V JEDNOM PRO LIBČICE NAD VLTAVOU a doporučuje zastupitelstvu města schválit 

zadávací dokumentaci. 

 

Rada města na základě posledního jednání se zastupiteli a v souvislosti s dlouhodobým 

řešením majetku budovy knihovny projednala další postup architektonická soutěže. 

 

Diskuse: 
PhDr. P. Schönfeld navrhl nejprve vyřešit majetek, poté zahájit soutěž. 

Ing. Pelešková vysvětlila důvody, proč zastupitelé za LOS nesouhlasí s navrženým zněním 

zadání soutěže. Zadání neumožňuje variantu návrhu, která připustí umístění městského domu 

do zrekonstruovaného objektu současného městského úřadu a městský úřad namísto dvou 

domů na pozemcích p.č. 112, 111 a 110. Předložené zadání striktně predikuje polohu 

jednotlivých funkčních celků (městský dům a městský úřad a nepřipouští jiné případně možné 

řešení. 

I.Ptáčková připomněla, že organizátor soutěže firma MOBA doporučoval, aby na znění 

zadání soutěže panovala shoda, rovněž připomněla, že se tímto návrhem vůbec nerespektují 

dohody z pracovního jednání zastupitelstva. 

JUDr. Márová se dotázala, proč se domnívají, že vyřešení majetkových záležitostí bude trvat 

5 let a z čeho se usuzuje, že budoucím vlastníkem předmětného podílu bude stát. Tajemník 

sdělil, že záležitost začal řešit právník a usuzuje tak, z prvních výstupů od právníka. 

PhDr.Schönfeld připomněl, že rovněž probíhají jednání s TJ Sokol kvůli sportovní hale a v 

případě výstavby haly by se pro účely městského sálu dala využít současná sokolovna. 

I.Ptáčková podotkla, že se vytváří umělý dojem časové tísně. PhDr.Schönfeld konstatoval, že 

se rozhazují peníze s cílem vyčerpat celou rezervu rozpočtu. 

Ing. P. Pelešková navrhla protinávrh usnesení: 

a) Zastupitelstvo města bere na vědomí předložené zadání a soutěžní podmínky 

architektonické soutěže TŘI V JEDNOM PRO LIBČICE NAD VLTAVOU. 
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b) Zastupitelstvo města ukládá radě města zajistit dopracování zadání a soutěžních podmínek 

této architektonické soutěže tak, aby bylo možné navrhnout projekt novostavby městského 

úřadu na pozemcích p.č. 112, 111 a 110 a rekonstrukci objektu č.p. 90 na pozemcích p.č. 330, 

328 a 332 pro městský dům. 

 

 

Hlasování o protinávrhu: 

 

pro                5           Ing. P. Pelešková,  I. Ptáčková, JUDr. J. Márová, PhDr. P. Schönfeld,   

                                   Ing. R. Šebl,                 

 

 

proti              7           Ing. P. Bartoš, MBA, doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   prof. Ing. J. Šantrůček, CSc., Ing. Z. Bělohradská,                                      

                                   O. Mračková, L. Reichel, Vladimír Douša, 

 

zdržel se         1           Ing. P. Kosík,  

 

 

Návrh nebyl přijat 

 

 

Usnesení č. 6/13-2020 z 13. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou konaného 

dne 16. 9. 2020 
 

Zastupitelstvo města schvaluje zadání a soutěžní podmínky architektonické soutěže TŘI V 

JEDNOM PRO LIBČICE NAD VLTAVOU. 
 

 

Hlasování: 

 

pro                8           Ing. P. Bartoš, MBA, doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   prof. Ing. J. Šantrůček, CSc., Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík,  

                                   O. Mračková, L. Reichel, Vladimír Douša, 

                                    

 

proti               5           Ing. P. Pelešková,  I. Ptáčková, 

                                   JUDr. J. Márová, PhDr. P. Schönfeld, Ing. R. Šebl,  

                             

 

zdržel se         0 

 
Toto usnesení bylo přijato. 

 

Bod č. 7. Koupě pozemků od římskokatolické církve 
 
Usnesení rady města č. 3/14-2020: 

 

Usnesení: Rada města doporučuje zastupitelstvu města souhlasit s koupí pozemku parc.č. 158 

o výměře 214 m2 ostatní plocha-jiná plocha a 164 o výměře 67 m2 ostatní plocha- ostatní 
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komunikace, vše v k.ú. Libčice nad Vltavou od Římskokatolické farnosti Roztoky, Nám 

5.května 102, 252 63 Roztoky za cenu 40 000,-Kč.  

 

Starosta projednal s římskokatolickou církví odkup pozemků u katolického hřbitova, vstup do 

hřbitova a pruh sousedící s pozemkem města. 

 
Usnesení č. 7/13-2020 z 13. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou konaného 

dne 16. 9. 2020 

 
Zastupitelstvo města souhlasí s koupí pozemku parc.č. 158 o výměře 214 m2 ostatní plocha-

jiná plocha a 164 o výměře 67 m2 ostatní plocha- ostatní komunikace, vše v k.ú. Libčice nad 

Vltavou od Římskokatolické farnosti Roztoky, Nám 5.května 102, 252 63 Roztoky za cenu 

40 000,-Kč.  

 

Hlasování: 

 

pro               13           Ing. P. Bartoš, MBA, doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   prof. Ing. J. Šantrůček, CSc., Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík,  

                                   O. Mračková, L. Reichel, Vladimír Douša, 

                                   Ing. P. Pelešková,  I. Ptáčková, 

                                   JUDr. J. Márová, PhDr. P. Schönfeld, Ing. R. Šebl,  

 

 

proti                0                                 

 

zdržel se         0 

 
Toto usnesení bylo přijato. 

 

 

Bod č. 8. Zpráva finančního výboru, volba člena výboru 

 
Předsedkyně finančního výboru předkládá zprávu ze dne 7.9. 2020. Informovala o tom, že 

nedochází k plnění rozpočtu na straně příjmů, kdy dochází k výpadkům, které jsou k datu 

jednání ještě kryty obdrženou kompenzací od státu, do konce roku se situace ale změní. 

Předsedkyně informovala i o kontrole ekonomiky základní školy po odstoupení její ředitelky. 

Ing. Pelešková se dotázala, proč se kontrola nebude provádět za celé funkční období, po něž 

byla ve škole. Důvody jsou pouze finanční. 

JUDr.Márová se dotázala na fyzickou inventuru, zda bude součástí kontroly, Ing.Bělohradská 

sdělila, že tomu tak bude. 

 

Ing. V. Urbánek, člen finančního výboru odstoupil z funkce dne 31. 8. 2020. 

Starosta vyzval zastupitele k návrhu nového člena výboru. 

Starosta navrhl ekonoma Ing. Antonína Hořínka. 

Ing. Šebl navrhl JUDr. Márovou, Ing. Penížek se dotázal, zda má JUDr. Márová ekonomické 

vzdělání. Ing. Pelešková navrhla Ing. Šebla. 

 

Hlasování o protinávrhu nominace na Ing. Romana Šebla. 
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Hlasování: 

 

pro                5           Ing. P. Pelešková,  I. Ptáčková, JUDr. J. Márová, PhDr. P. Schönfeld,   

                                   Ing. R. Šebl,                 

 

 

proti              6           Ing. P. Bartoš, MBA, doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   Ing. P. Kosík,  

                                   O. Mračková, L. Reichel, Vladimír Douša, 

 

zdržel se         2          prof. Ing. J. Šantrůček, CSc., Ing. Z. Bělohradská 

 

Návrh nebyl přijat 

 

 

Hlasování o protinávrhu nominace  JUDr. J. Márové. 

 

 

Hlasování: 

 

pro                5           Ing. P. Pelešková,  I. Ptáčková, JUDr. J. Márová, PhDr. P. Schönfeld,   

                                   Ing. R. Šebl,                 

 

 

proti              5           doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   prof. Ing. J. Šantrůček, CSc., 

                                   O. Mračková, L. Reichel, Vladimír Douša, 

 

zdržel se         3          Ing. Z. Bělohradská Ing. P. Kosík Ing. P. Bartoš, MBA 

 

Návrh nebyl přijat 

 

 

I. Ptáčková sdělila, že nesouhlasí s tím, aby členem FV byl místní developer. 

 

Usnesení č. 8/13-2020 z 13. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou konaného 

dne 16. 9. 2020 
a) Zastupitelstvo města jmenuje členem finančního výboru Ing. Antonína Hořínka. 

 

Hlasování: 

 

pro            8           Ing. P. Bartoš, MBA, doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   prof. Ing. J. Šantrůček, CSc., Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík,  

                                   O. Mračková, L. Reichel, Vladimír Douša, 

                                    

 

 

proti               5           Ing. P. Pelešková,  I. Ptáčková, PhDr. P. Schönfeld  JUDr. J. Márová,              

                                    Ing. R. Šebl,  
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zdržel se         0            

 
Toto usnesení bylo přijato. 

 

 

 

b) Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu finančního výboru ze dne 7. 9. 2020. 

Zastupitelstvo města bere na vědomí rezignaci Ing. V. Urbánka. 

 

 

Hlasování: 

 

pro            12           Ing. P. Bartoš, MBA, doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   prof. Ing. J. Šantrůček, CSc., Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík,  

                                   O. Mračková, L. Reichel, Vladimír Douša, 

                                   Ing. P. Pelešková,  I. Ptáčková, 

                                   JUDr. J. Márová, , Ing. R. Šebl,  

 

 

proti                0                                 

 

zdržel se         1           PhDr. P. Schönfeld 

 
Toto usnesení bylo přijato. 

 

 

Bod č. 9. Zpráva kontrolního výboru 
 
Předseda kontrolního výboru předkládá zprávu ze dne 31. 8. 2020, starosta předložil 

zastupitelům písemné sdělení a vyjádřil se k otázkám a k nálezům kontrolního výboru.  

 

Starosta předal zastupitelům přílohu a potvrdil, že v zápisech z rady města není uvedeno jeho 

informování rady města o přidělení dotčených zakázek, které byly součástí nálezu kontrolního 

výboru. Doplnil, že informaci o přidělení zakázek však předal, ovšem není to nikde napsané. 

Proto svolal jednání vedení města a učinil písemný zápis o tom, aby se tyto informace 

doplnily. 

 

Ing. Šebl dodal, že pokud by informování starostou o přidělení dotčených zakázek skutečně 

proběhlo, bylo by to i součástí programu jednání rady města.  

 

PhDr.Schönfeld uvedl, že zápis z rady města je veřejný a tudíž chybějící informace v zápisu, 

jsou informace, které se nedostanou k zastupitelům en bloc a nedostanou se ani k občanům. 

 

Ing. Pelešková k dělení zakázky na páteřní komunikaci konstatovala, že jí není jasné, kdo 

koordinuje projektové práce na komunikaci a inženýrské sítě pod ní, když jsou zadány 

samostatně komunikace, veřejné osvětlení i další vedení. Kdo bude odpovědný za chyby, 

které mohou nedostatečnou koordinací projektantů vzniknout. Zároveň položila otázku na 
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záruky za projekční práce, případně vady vzniklé z nekoordinování, zda potom město tyto 

chyby projektantům uhradí jako vícepráce? Připomněla, že je obvyklé, aby se předešlo 

podobným chybám, zadávat projekt takového rozsahu jako celek jednomu subjektu, který si 

na dílčí části najme specialisty, ale on bude odpovědný za koordinace jednotlivých částí. 

 

JUDr. Márová se dotázala, kdo zadává podmínky stavebních zakázek. Starosta odpověděl, že 

on a konzultuje to s J.Čermákem. 

 

Ing. R. Šebl podal doplňující návrh usnesení: 

 

Zastupitelstvo města konstatuje, že starosta opakovaně porušil interní pravidla pro zadávání 

veřejných zakázek. 

 

Hlasování: 

 

pro                5           Ing. P. Pelešková,  I. Ptáčková, JUDr. J. Márová, PhDr. P. Schönfeld,   

                                   Ing. R. Šebl,                 

 

 

proti              5           doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., prof. Ing. J. Šantrůček, CSc., 

                                   O. Mračková, L. Reichel, Vladimír Douša, 

 

zdržel se         3          Ing. Z. Bělohradská Ing. P. Kosík Ing. P. Bartoš, MBA 

 

Návrh nebyl přijat 

 

Usnesení č. 9/13-2020 z 13. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou konaného 

dne 16. 9. 2020 

 
Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu kontrolního výboru ze dne 31. 8. 2020.  

 
Hlasování: 

 

pro                8           Ing. P. Bartoš, MBA, doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   prof. Ing. J. Šantrůček, CSc., Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík,  

                                   O. Mračková, L. Reichel, Vladimír Douša, 

 

 

proti                5          Ing. P. Pelešková,  I. Ptáčková, 

                                   JUDr. J. Márová, PhDr. P. Schönfeld, Ing. R. Šebl,  

                           

 

zdržel se         0 

 
Toto usnesení bylo přijato. 

 

 

Bod č. 10. Zpráva výboru rozvoje města 
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Předsedkyně výboru rozvoje města ústně předkládá zprávu o jednání dne  15. 9.  2020. 

Úvodem se omluvila, že zápis z jednání nemohl být předložen písemně, protože zápis nebyl 

do doby zahájení jednání  zastupitelstva schválen starostou, místostarostou a Ing.Kosíkem. 

Ing.Pelešková informovala, že požádala o poskytnutí konceptu územního plánu, ale nebyl jí 

zaslán, seznámit se s ním členové výboru mohli až na místě. Aktuální stav návrh 

odprezentoval městský architekt Ing.arch. Opočenský. Dále byla projednávána pravidla pro 

developery s tím, že starosta předloží nový návrh, který má být jednodušší, stručný. Ing. 

Pelešková sdělila, že ji překvapuje, že více než roce, kdy byla rozpracovaná pravidla 

připravena pro kontrolu právníkem a najednou začíná od začátku i přes opakované 

připomínání, aby byla tato kontrola vedením města zadána se tak za celých 12 měsíců nestalo. 

Dále se projednaly projekty plánované na náplavce a stav jednání města ohledně sportovní 

haly. 

Starosta a místostarosta konstatovali, že nejsou s prací výboru spokojeni, protože nemá žádné 

výsledky. Ing. Pelešková připomněla významnou úlohu výboru při jednání o smlouvě se 

Skanskou a také, že většinu ve výboru má koalice a její tři členové rady města.  

Místostarosta navrhl zrušení výboru rozvoje města. 

 
Usnesení č. 10/13-2020 z 13. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou 

konaného dne 16. 9. 2020 

 
a) Zastupitelstvo města bere na vědomí informaci předsedkyně výboru rozvoje města. 

 
Hlasování: 

 

pro               9           prof. Ing. J. Šantrůček, CSc., Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík,  

                                 Vladimír Douša, Ing. P. Pelešková,  I. Ptáčková, 

                                 JUDr. J. Márová, PhDr. P. Schönfeld, Ing. R. Šebl,  

 

 

proti                0                                 

 

zdržel se         4           Ing. P. Bartoš, MBA, doc. Ing. V. Penížek, Ph.D O. Mračková, 

                                     L. Reichel 

 
Toto usnesení bylo přijato. 

Starosta navrhl usnesení: 

 

b) Zastupitelstvo města ruší výbor rozvoje města. 

 

Hlasování: 

 

pro                8           Ing. P. Bartoš, MBA, doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   prof. Ing. J. Šantrůček, CSc., Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík,  

                                   O. Mračková, L. Reichel, Vladimír Douša, 

 

 

proti                5          Ing. P. Pelešková,  I. Ptáčková, 

                                   JUDr. J. Márová, PhDr. P. Schönfeld, Ing. R. Šebl,  
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zdržel se         0 

 
Toto usnesení bylo přijato. 

 

 

 

Bod č. 11. Zpráva místostarosty o dotacích 

 
Místostarosta podal informaci o dotacích: 

 

Aktuálně řešené dotační tituly 
 

Fáze - příprava žádosti o dotaci: 

Vybudování digitálního povodňového plánu a varovného a výstražného systému ochrany před 

povodněmi pro město Libčice nad Vltavou  (OPŽP, aktivita 1.4.3. - Libčice nad Vltavou) 

 

Cíl  

Podané žádosti: 

Libčice nad Vltavou - pořízení domácích kompostérů: OPŽP -  prioritní osa 3: Odpady a 

materiálové toky, ekologické zátěže a rizika, specifický cíl 3.1 Prevence vzniku odpadů. 

Cíl: Pořízení a bezplatné zapůjčení kompostérů občanům jako prevence tvorby biologického 

odpadu a tím i snížení nákladů spojených s jeho likvidací. 

Rozpočet: 842 tis. Kč. 

 

Usnesení č. 11/13-2020 z 13. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou 

konaného dne 16. 9. 2020 

 
Zastupitelstvo města bere na vědomí informaci místostarosty o dotacích. 

 

 
Hlasování: 

 

pro             13           Ing. P. Bartoš, MBA, doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   prof. Ing. J. Šantrůček, CSc., Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík,  

                                   O. Mračková, L. Reichel, Vladimír Douša, 

                                   Ing. P. Pelešková,  I. Ptáčková, 

                                   JUDr. J. Márová, PhDr. P. Schönfeld, Ing. R. Šebl,  

 

 

proti                0                                 

 

zdržel se         0 

 
Toto usnesení bylo přijato. 

 

 

Bod č. 12. Různé 
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Ing. R. Šebl prohlásil, že téma základní školy mělo být zařazeno do programu jednání. 

PhDr. P. Schönfeld upozornil na nebezpečnou skutečnost v pískovně, kdy děti sklouzávají 

lomové stěny.  Dále bylo navrženo umístit směrovky k rozhledně. 

 

 

Starosta skončil jednání ve 21. 15  hodin. 

 

 

V Libčicích n/Vlt. 16. 9. 2020 

 

 

Zapsal: Ing. R. Dědič   18. 9. 2020                         

 

 

 

 

 

 

Ověřovatelé:     L. Reichel 

 

 

 

 

 

                           Ing. Z. Bělohradská 

 

 

       

 

                            I. Ptáčková 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                                                                                                                                               

 

Ing. Pavel Bartoš, MBA                                                         Doc. Ing. Vít Penížek, Ph.D. 

            starosta                                                                                 místostarosta                                                                                                            
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